
Protokół Nr XXXIX/2021 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście 

odbytej w dniu 28 stycznia 2021 r. w sali spotkań Centrum Kulturalno-Bibliotecznego 

w Dobrym Mieście, przy ul. Górnej 1A 

 

 

Obrady trwały od godz. 1200 do godz. 1425 
 

Obecni radni wobec załączonej listy obecności 

- 15 radnych. 

 

W obradach sesji uczestniczyli: Burmistrz Dobrego Miasta i jego zastępca, pracownicy urzędu 

oraz dyrektor szpitala w Dobrym Mieście. 

 

Porządek obrad: 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacja Burmistrza dotycząca sytuacji w gminie Dobre Miasto związanej ze 

szczepieniem mieszkańców przeciwko Covid-19. 

4. Zamknięcie sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.   

 

Pan Ryszard Łańko Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrym Mieście o godz. 12.00 

otworzył XXXIX - ą sesję Rady, zwołaną na wniosek grupy radnych w trybie art. 20 ust. 3 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2020 r., poz. 

713 z późn. zm.) i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości oświadczył, że zgodnie z listą 

obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób, stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 

 

Ad.2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady odczytał porządek obrad, do którego Burmistrz Dobrego Miasta 

Jarosław Kowalski wnioskował o wprowadzenie dodatkowego projektu uchwały w sprawie 

planu dofinansowania zawodowego nauczycieli oraz ustalenia maksymalnej kwoty 

dofinansowania opłat w 2021 r. za kształcenie nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Dobre Miasto.  

 

Przewodniczący Rady za zgodą wnioskodawców, na wniosek których została zwołana sesja, 

poddał wniosek zgłoszony przez burmistrza pod głosowanie, który Rada w drodze głosowania 

przy 15 głosach „za” przyjęła jednogłośnie i wprowadziła dodatkowy projekt uchwały do 

porządku obrad. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała dlaczego na 

dzisiejszej sesji nie ma prawnika? Radna uważa, że na każdej sesji powinna być obsługa 

prawna. 

 



Burmistrz odpowiadając na pytanie radnej poinformował, że na dzisiejszej sesji obecność radcy 

prawnego nie jest niezbędna. 

 

Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad ze zmianami, 

w wyniku którego Rada w drodze głosowania, przy 14 głosach „za” przyjęła jednogłośnie. 

(Radna Elżbieta Bilińska-Wołodźko wyszła z obrad Rady, zmniejszając skład Rady do 14 

osób). 

 

W tym miejscu Burmistrz Jarosław Kowalski przedstawił Radzie Miejskiej nowego Zastępcę 

Burmistrza, Pana Janusza Filipkowskiego informując, że Zastępca Burmistrza został powołany 

z dniem 1 stycznia 2021r., na czas trwania kadencji 2018 – 2023. 

Następnie burmistrz przedstawił dorobek życia nowego zastępcy oraz cechy charakteru, które 

należy wykorzystać dla dobra mieszkańców naszej gminy. 

 

W dalszej kolejności głos zabrał Z-ca Burmistrza Janusz Filipkowski, który przedstawił                        

w skrócie swój życiorys, przebieg pracy zawodowej oraz osiągnięcia w sferze publicznej.  

 

Ad.3. Informacja Burmistrza dotycząca sytuacji w gminie Dobre Miasto związanej ze 

szczepieniem mieszkańców przeciwko Covid-19. 

 

Wprowadzenia do tematu dokonał wnioskodawca radny Mariusz Borek, który poinformował, 

że zwołanie sesji nadzwyczajnej było podyktowane zaniepokojeniem radnych oraz 

mieszkańców gminy Dobre Miasto, sytuacją jaka panuje w gminie odnośnie szczepień 

mieszkańców przeciw Covid-19. W związku z tym zgłoszono wniosek do Przewodniczącego 

Rady, aby na dzisiejszą sesję zaprosić przedstawicieli zakładów leczniczych funkcjonujących 

na terenie Dobrego Miasta (NZLO Poradnia Rodzinna Jolanta Kopczyńska, POZ RAMED i 

ZZOZ – szpital). 

Następnie radnych poinformował, że niepokoi mieszkańców fakt, że na ternie Dobrego Miasta 

znajdują się trzy przychodnie, a tylko Przychodnia RAMED zgłosiła, że będzie szczepić 

naszych mieszkańców. Natomiast okazało się, że powyższa przychodnia nie jest organizacyjnie 

przygotowana, aby zaszczepić wszystkich mieszkańców gminy, więc poszła informacja, że 

RAMED będzie szczepić tylko swoich pacjentów.  

 

Zastępca Burmistrza Janusz Filipkowski ustosunkowując się do wypowiedzi radnego 

poinformował, że obecnie jest tylko jeden punkt szczepień, ale szpital już się zgłosił do 

szczepień, a druga poradnia rodzinna czeka na decyzję, która ma być wydana w najbliższym 

czasie.  

 

Następnie Z-ca burmistrza poinformował, że dla osób starszych i niepełnosprawnych będzie 

zorganizowany transport do punktów szczepień na terenie gminy. Organizacyjnie wygląda to 

tak, że pacjent dzwoni do lekarza i zgłasza potrzebę transportu. Natomiast lekarz zgłasza ten 

fakt do koordynatora transportu, podając termin szczepienia i kontakt do pacjenta (nr telefonu) 

i dalej koordynator pilotuje temat. Zasada jest taka, że pacjent będzie dowieziony do 

najbliższego punktu szczepień.  

Ponadto na stronie urzędu został opublikowany plakat z punktami - krok po kroku, jak się 

zaszczepić. 



Radny Mariusz Borek zabierając głos podziękował w imieniu własnym jak i mieszkańców 

naszej gminy dla Z-cy burmistrza za rzetelną informację w sprawie zorganizowania kolejnych 

punktów szczepień i koordynację transportu dla osób starszych i niepełnosprawnych. 

 

Radny Mirosław Zadroga zapytał, czy ZZOZ będzie zapisywał swoich pacjentów na 

szczepienia? 

 

Dyrektor Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Dobrym Mieście Mariusz Szubert 

odpowiadając na pytanie radnego oświadczył, że będzie się wypowiadał tylko na temat swojego 

podmiotu. Następnie pan dyrektor poinformował, że na terenie gminy znajdują się nie trzy 

podmioty, ale siedem. Powyższe podmioty mogłyby szczepić, ale że utworzenie punktów 

szczepień ma charakter dobrowolny to nikogo nie można do niczego zmusić. 

W dalszej kolejności pan dyrektor podał nr telefonu punktu szczepień przy szpitalu tj.: 

571 407 002, na który można dzwonić i zapisywać się na szczepienia. Pan dyrektor 

poinformował, że nie ma rejonizacji i wszędzie można się zaszczepić, ale najlepiej, aby 

szczepienia odbywały się w przychodniach rodzinnych, gdzie znajduje się karta zdrowia 

danego pacjenta. 

 

Burmistrz zabierając głos poinformował, że na wniosek radnego Mirosława Zadrogi 

zorganizował spotkanie z właścicielami niepublicznych przychodni, na którym ustalono, że do 

szczepień włączy się również Poradnia Rodzinna Jolanta Kopczyńska oraz szpital, ale obecnie 

mamy poważniejszy problem – brak szczepionek. 

 

Radna Zdzisława Kobylińska zabierając głos zaproponowała, aby zrobić listę podmiotów, 

które mogą szczepić i poprosić, aby też utworzyli w swoich gabinetach dodatkowe punkty 

szczepień.  

 

Radna Joanna Wasilewska zabierając głos zapytała, jak to się stało, że burmistrz jest w Radzie 

Społecznej Szpitala i nie wiedział, że na terenie Dobrego Miasta zgłosił się tylko jeden punkt, 

w którym będą szczepieni nasi mieszkańcy? 

Następnie radna zauważyła, że jednak burmistrz jak się dowiedział o problemie ze 

szczepieniami mieszkańców to zrobił wszystko, aby zwiększyć ilość punktów szczepień. 

W dalszej kolejności radna podziękowała dla dyrektora ZZOZ za wyczerpującą informację oraz 

dla radnego Mirosława Zadrogi, że zajął się tym tematem. 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos poprosiła o informację w sprawie szczepień na 

tablice ogłoszeń i na kablówkę. 

 

Ponieważ nie było więcej chętnych do zabrania głosu w dyskusji Pan Przewodniczący 

podziękował za udzielenie informacji w temacie szczepień i przystąpiono do realizacji 

kolejnego punktu. 

  

 

 



Ad.4. Podjęcie uchwały w sprawie planu dofinansowania zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Dobre Miasto.  

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Referatu Oświaty, Kultury, Sportu i 

Spraw Społecznych Aneta Pawtel odczytując opinie organizacji związkowych (dwie opinie 

pozytywne i jedna negatywna). 

 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję: 

 

Radna Katarzyna Włodarska zabierając głos zapytała, jakie było uzasadnienie do opinii 

negatywnej jednego ze związków? 

 

Kierownik Ref. OK Aneta Pawtel odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że podmiot 

uważa, że jest zbyt niskie dofinansowanie do szkoleń i podjętych studiów podyplomowych. 

 

Następnie radna Katarzyna Włodarska zapytała, czy można zmienić wartość procentową z 60 

na 80%. 

 

Kierownik Ref. OK Aneta Pawtel odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że 

dysponujemy kwotą 74 tys. zł, a od dyrektorów szkół i przedszkoli zapotrzebowanie jest na 

kwotę 62 tys. zł. 

 

W związku z tym radna Katarzyna Włodarska zgłosiła wniosek, aby w §5. ustalić 

maksymalną kwotę dofinansowania opłaty za kształcenie nauczycieli na rok 2021 w wysokości 

80% kwoty opłaty za semestr i nie więcej niż 1 276,00 zł. 

 

Radna Magdalena Kowalska zabierając głos zapytała, jaki był wcześniej limit kwoty 

dofinansowania? 

 

Kierownik Ref. OK Aneta Pawtel odpowiadając na pytanie radnej poinformowała, że wcześniej 

była podana tylko sama wartość procentowa w wysokości 80%, bez podania kwoty. 

 

W dyskusji nie zabierano więcej głosu, w związku z tym przystąpiono do głosowania 

zgłoszonego wniosku oraz projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek zgłoszony przez radną Katarzynę 

Włodarską, aby w §5. ustalić maksymalną kwotę dofinansowania opłaty za kształcenie 

nauczycieli na rok 2021 w wysokości 80% kwoty opłaty za semestr i nie więcej niż 1 276,00 

zł, który Rada w drodze głosowania przy 14 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się” 

przyjęła większością głosów. 

 

Projekt uchwały w sprawie planu dofinansowania zawodowego nauczycieli oraz ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 r. za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest 

Gmina Dobre Miasto – odczytała wiceprzewodnicząca Rady Katarzyna Włodarska. 

Projekt uchwały Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie, w wyniku którego Rada 

przy 15 głosach „za” podjęła uchwałę jednogłośnie. 

(uchwała i wyniki z przeprowadzonego głosowania stanowią załącznik do protokołu). 



Ad.5. Zamknięcie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął XXXIX-ą sesję 

Rady Miejskiej w Dobrym Mieście, dziękując wszystkim za uczestnictwo w dzisiejszych 

obradach. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokółowała:  

Ewa Łapiejko       

Przewodniczący 

Rady Miejskiej  

           /-/ 

Ryszard Łańko 

 


